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Rada Miasta Poręba 

RM.0002.7.2024 

Protokół nr VIII/2024 

VII Sesja w dniu 16 grudnia 2024 r.  

Obrady rozpoczęto 16 grudnia 2024 r. o godz. 09:00, a zakończono o godz. 10:46 tego 

samego dnia. 

Miejsce: Obrady VII sesji IX kadencji Rady Miasta Poręba odbyły się w budynku Miejskiego 

Ośrodka Kultury w Porębie, w Sali Konferencyjnej. 

Prowadzący obrady: Przewodnicząca Rady Miasta Poręba Elżbieta Kołodziej 

Protokolantka: Anna Winczakiewicz 

Numery podjętych uchwał: VII/62/24 – VII/73/24 

Załączniki do protokołu:  

1. Imienne wykazy głosowania radnych; 
2. Sprawozdanie Burmistrza w działalności w okresie międzysesyjnym; 
3. Uchwały od nr VII/62/24 – VII/73/24. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1. . Agnieszka Ajchenlaub 

2. Robert Bijak 

3. Wioletta Drabek 

4. Lucyna Dziechciarz 

5. Krzysztof Hamerlik 

6. Kamil Janikowski 

7. Elżbieta Kołodziej 

8. Mariusz Kołton 

9. Jolanta Łakomska 

10. Jarosław Machura 

11. Paweł Mazur 

12. Mariola Pałasz 

13. Aleksandra Sadowska 

14. Marek Wystrychowski 

Nieobecni: 

1. Tomasz Stefan 

Lista obecności gości: 

1. Burmistrz Miasta Poręba Ryszard Spyra. 

2. Sekretarz Miasta Poręba Barbara Baran.  
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3. Skarbnik Miasta Poręba Joanna Mucha.  

4. Radca Prawny Michał Szachnitowski.  

5. Prezes Miejskiego Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji w Porębie Tomasz Turek. 

6. Dyrektor Szkoły Podstawowej Nr 1 w Porębie Agnieszka Andrzejewska. 

7. Dyrektor Misjkiego Ośrodka Kultury w Porębie Karol Hadrych. 

8. Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Porębie Katarzyna Wilk. 

9. Kierownik Referatu Nieruchomości i Gospodarki Komunalnej Kamil Kowalik. 

10. Kierownik Referatu Organizacyjnego Ewa Nowak. 

11. Kierownik Referatu Środków Pomocowych i Rozwoju Joanna Kowalska.Inspektor ds. 

Oświaty Justyna Brzozowska. 

12. Kierownik Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej  w Porębie Joanna 

Pelińska. 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Kołodziej otworzyła obrady VII sesji Rady Miasta 

Poręba IX kadencji w dniu 16 grudnia 2024 r. o godz. 900, powitała uczestniczących w 

sesji radnych, Burmistrza Miasta Poręba, Sekretarz Miasta Poręba, Skarbnika Miasta Poręba, 

kierowników jednostek organizacyjnych, kierowników i pracowników urzędu miasta oraz 

mieszkańców.  

Zgodnie z listą obecności Przewodnicząca Elżbieta Kołodziej stwierdziła, że na moment 

otwarcia sesji w obradach uczestniczy 14 radnych, co stanowi quorum do podejmowania 

prawomocnych uchwał. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, iż wraz z zawiadomieniem o zwołaniu VII Sesji Rady 

Miasta na dzień 16 grudnia 2024 roku radni otrzymali następujący porządek obrad sesji: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Zatwierdzenie protokołu z VI sesji Rady Miasta Poręba. 

3. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) uchwalenia budżetu Miasta Poręba na 2025 rok 

b) Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Poręba na lata 2025-2031 

c) planów pracy planów pracy Komisji Stałych Rady Miasta Poręba na I półrocze 2025 

roku 

d) przyjęcia Gminnego programu profilaktyki rozwiązywania problemów alkoholowych, 

przeciwdziałania narkomanii z uwzględnieniem uzależnień behawioralnych na lata 

2025-2028 

e) zmiany uchwały nr XXXI/193/16 Rady Miasta Poręba z dnia 24 października 2016r. w 

sprawie zasad sprzedaży lokali mieszkalnych stanowiących własność Gminy Poręba 

na rzecz ich najemców 

f) zmiany uchwały nr XVIII/105/15 Rady Miasta Poręba z dnia 14 grudnia 2015r. 

sprawie ustalenia wysokości stawek opłaty targowej, sposobu jej poboru. 

5. Interpelacje Radnych i zapytania Mieszkańców. 
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6. Sprawy różne. 

7. Zamknięcie sesji. 

Przewodnicząca zapytała, czy ktoś chce zabrać głos w sprawie przedstawionego porządku 

obrad. 

Głos zabrał Burmistrz Miasta Poręba, zgłosił wniosek formalny o dodanie do porządku obrad 

6 projektów uchwał: 

1. Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr VI/58/24 Rady Miasta Poręba z dnia 25 

listopada 2024 roku w sprawie zwolnień w podatku od nieruchomości; 

2. Projekt uchwały w sprawie wyboru opiekuna Młodzieżowej Rady Miasta Poręba; 

3. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowymi 

dzierżawcami kolejnych umów dzierżawy; 

4. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowymi najemcami 

kolejnych umów najmu; 

5. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Poręba na 2024 rok; 

6. Projekt uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków niewygasających z upływem roku 

budżetowego 2024 oraz ustalenia planu finansowego tych wydatków. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

dodania do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr VI/58/24 Rady 

Miasta Poręba z dnia 25 listopada 2024 roku w sprawie zwolnień w podatku od 

nieruchomości.  

 

Wyniki głosowania 

ZA : 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Agnieszka Ajchenlaub, Robert Bijak, Wioletta Drabek, Lucyna Dziechciarz, Krzysztof 

Hamerlik, Kamil Janikowski, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Jolanta Łakomska, Jarosław 

Machura, Paweł Mazur, Mariola Pałasz, Aleksandra Sadowska, Marek Wystrychowski 

NIEOBECNI (1) 

Tomasz Stefan 

Głosowano wniosek w sprawie: 

dodania do porządku obrad projektu uchwały w sprawie wyboru opiekuna Młodzieżowej 

Rady Miasta Poręba.  

 

Wyniki głosowania 

ZA : 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 
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Agnieszka Ajchenlaub, Robert Bijak, Wioletta Drabek, Lucyna Dziechciarz, Krzysztof 

Hamerlik, Kamil Janikowski, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Jolanta Łakomska, Jarosław 

Machura, Paweł Mazur, Mariola Pałasz, Aleksandra Sadowska, Marek Wystrychowski 

NIEOBECNI (1) 

Tomasz Stefan 

Głosowano wniosek w sprawie: 

dodania do porządku obrad projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie z 

dotychczasowymi dzierżawcami kolejnych umów dzierżawy.  

 

Wyniki głosowania 

ZA : 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Agnieszka Ajchenlaub, Robert Bijak, Wioletta Drabek, Lucyna Dziechciarz, Krzysztof 

Hamerlik, Kamil Janikowski, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Jolanta Łakomska, Jarosław 

Machura, Paweł Mazur, Mariola Pałasz, Aleksandra Sadowska, Marek Wystrychowski 

NIEOBECNI (1) 

Tomasz Stefan 

Głosowano wniosek w sprawie: 

dodania do porządku obrad projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie z 

dotychczasowymi najemcami kolejnych umów najmu.  

 

Wyniki głosowania 

ZA : 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Agnieszka Ajchenlaub, Robert Bijak, Wioletta Drabek, Lucyna Dziechciarz, Krzysztof 

Hamerlik, Kamil Janikowski, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Jolanta Łakomska, Jarosław 

Machura, Paweł Mazur, Mariola Pałasz, Aleksandra Sadowska, Marek Wystrychowski 

NIEOBECNI (1) 

Tomasz Stefan 

Głosowano wniosek w sprawie: 

dodania do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Poręba na 

2024 rok.  

 

Wyniki głosowania 

ZA : 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 
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Agnieszka Ajchenlaub, Robert Bijak, Wioletta Drabek, Lucyna Dziechciarz, Krzysztof 

Hamerlik, Kamil Janikowski, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Jolanta Łakomska, Jarosław 

Machura, Paweł Mazur, Mariola Pałasz, Aleksandra Sadowska, Marek Wystrychowski 

NIEOBECNI (1) 

Tomasz Stefan 

Głosowano wniosek w sprawie: 

dodania do porządku obrad projektu uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków 

niewygasających z upływem roku budżetowego 2024 oraz ustalenia planu finansowego tych 

wydatków.  

 

Wyniki głosowania 

ZA : 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Agnieszka Ajchenlaub, Robert Bijak, Wioletta Drabek, Lucyna Dziechciarz, Krzysztof 

Hamerlik, Kamil Janikowski, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Jolanta Łakomska, Jarosław 

Machura, Paweł Mazur, Mariola Pałasz, Aleksandra Sadowska, Marek Wystrychowski 

NIEOBECNI (1) 

Tomasz Stefan 

Przewodnicząca poinformowała, że projekty dodanych uchwał będą zapisane w porządku 

obrad po zmianach w bloku uchwał pod nr 4.g., 4.h., 4.i., 4.j., 4.k., 4.l. 

Porządek obrad po zmianach: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Zatwierdzenie protokołu z VI sesji Rady Miasta Poręba. 

3. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) uchwalenia budżetu Miasta Poręba na 2025 rok 

b) Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Poręba na lata 2025-2031 

c) planów pracy planów pracy Komisji Stałych Rady Miasta Poręba na I półrocze 2025 

roku 

d) przyjęcia Gminnego programu profilaktyki rozwiązywania problemów alkoholowych, 

przeciwdziałania narkomanii z uwzględnieniem uzależnień behawioralnych na lata 

2025-2028 

e) zmiany uchwały nr XXXI/193/16 Rady Miasta Poręba z dnia 24 października 2016r. w 

sprawie zasad sprzedaży lokali mieszkalnych stanowiących własność Gminy Poręba 

na rzecz ich najemców 

f) zmiany uchwały nr XVIII/105/15 Rady Miasta Poręba z dnia 14 grudnia 2015r. 

sprawie ustalenia wysokości stawek opłaty targowej, sposobu jej poboru. 

g) zmiany Uchwały nr VI/58/24 Rady Miasta Poręba z dnia 25 listopada 2024 roku w 

sprawie zwolnień w podatku od nieruchomości; 



Strona 6 z 20 

 

h) wyboru opiekuna Młodzieżowej Rady Miasta Poręba; 

i) wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowymi dzierżawcami kolejnych umów 

dzierżawy; 

j) wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowymi najemcami kolejnych umów najmu; 

k) zmian w budżecie Miasta Poręba na 2024 rok; 

l) ustalenia wykazu wydatków niewygasających z upływem roku budżetowego 2024 

oraz ustalenia planu finansowego tych wydatków. 

5. Interpelacje Radnych i zapytania Mieszkańców. 

6. Sprawy różne. 

7. Zamknięcie sesji. 

2. Zatwierdzenie protokołu z VI sesji Rady Miasta Poręba 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Kołodziej poinformowała, że protokół z VI Sesji Rady 

Miasta Poręba, która odbyła się w dniu 25 listopada 2024 roku został udostępniony Radnym 

w systemie eSesja w dniu 29 listopada 2024 roku, był też wyłożony w Biurze Obsługi Rady 

Miasta.  

Głosowano w sprawie: 

Zatwierdzenie protokołu z VI sesji Rady Miasta Poręba.  

 

Wyniki głosowania 

ZA : 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Agnieszka Ajchenlaub, Robert Bijak, Wioletta Drabek, Lucyna Dziechciarz, Krzysztof 

Hamerlik, Kamil Janikowski, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Jolanta Łakomska, Jarosław 

Machura, Paweł Mazur, Mariola Pałasz, Aleksandra Sadowska, Marek Wystrychowski 

NIEOBECNI (1) 

Tomasz Stefan 

3. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym 

Przewodnicząca poinformowała, iż sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie 

międzysesyjnym radni otrzymali w wersji elektronicznej. 

Przewodnicząca zapytała, czy są pytania do sprawozdania. 

Radny Jarosław Machura poprosił o rozwinięcie następujących punktów sprawozdania: 

• Dwa spotkania ze Starostą Zawierciańskim w dniach: 28.11.2024r oraz 05.12.2024r. 

Odpowiedzi udzielił Burmistrz Miasta Poręba Ryszard Spyra: Pierwsze spotkanie 
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dotyczyło inwestycji budowy boiska przy Zespole Szkół w Porębie oraz budowy 

strzelnicy, drugie było związane z problemem dzikich zwierząt. 

(utrwalono w wersji audio-video nagranie od 00:11:08); 

• Spotkanie z przedstawicielem Firmy  Voltra w dniu 03.12.2024r. 

Odpowiedzi udzielił Burmistrz Miasta Poręba Ryszard Spyra: 

Spotkanie dotyczyło działań, które wpływają na oszczędności w zużyciu energii.  

(utrwalono w wersji audio-video nagranie od 00:19:22); 

• Spotkanie w Urzędzie Miasta w Zawierciu w dniu 06.12.2024r. 

Odpowiedzi udzielił Burmistrz Miasta Poręba Ryszard Spyra: 

Podczas spotkania przypieczętowano udział Zawiercia w projekcie OZE II.  

(utrwalono w wersji audio-video nagranie od 00:19:34). 

Radna Jolanta Łakomska powiedziała, że na Facebooku pojawił się artykuł, dotyczący 

użytkowników fotowoltaiki, którzy byli uczestnikami projektu OZE I,  z prośbą o przekazanie 

do urzędu odczytu wyprodukowanej energii. Radna zapytała, czy mieszkańcy byli 

poinformowani o tym obowiązku tylko w ten sposób. 

Kierownik Referatu Środków Pomocowych i Rozwoju Joanna Kowalska powiedziała, że 

informację wysyłano również mailowo, pracownicy będą się kontaktować również 

telefonicznie. 

Burmistrz Miasta Poręba Ryszard Spyra uzupełnił sprawozdanie z działalności w okresie 

międzysesyjnym: 

• 07.12.2024r. – udział w dniu otwartym w Mediatece; 

• 10-11.12.2024r. – udział w delegacji zorganizowanej przez LGD Perła Jury w 

Warszawie; 

• 12.12.2024r. – udział w posiedzeniu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, udział w wigilii 

w Świetlicy Środowiskowej oraz udział w koncercie świątecznym w Przedszkolu 

Miejskim im. Misia Uszatka; 

•  13.12.2024r. – Spotkanie z dyrektorem Agencji Rynku Rolnego w Częstochowie w 

sprawie przekazania dla OSP Niwki zestawu ratunkowego, udział w Mikołakach w Filii 

MBP w Niwkach; 

• 14.12.2024r. – udział w wigilii w OSP II; 

• 15.12.2024r. – udział w kiermaszu świątecznym w MOK Poręba. 

Radna Jolanta Łakomska zapytała, czy doszło do zapowiadanego spotkania z mieszkańcami 

ulic: Roździeńskiego, Fabrycznej i Wiejskiej w sprawie kanalizacji. 

Burmistrz Miasta Poręba Ryszard Spyra odpowiedział, że spotkanie jeszcze się nie odbyło z 

uwagi na napięty harmonogram przedświąteczny, planowane jest na styczeń 2025r. 

4. Podjęcie uchwał w sprawie: 
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a) uchwalenia budżetu Miasta Poręba na 2025 rok 

Przewodnicząca Rady poinformowała, iż głosowany będzie projekt uchwały w sprawie 

uchwalenia budżetu Miasta Poręba na 2025 rok oraz poprosiła o odczytanie Uchwały Nr 

4200/VI/157/2024 VI Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach z 

dnia 4 grudnia 2024 r. w sprawie opinii o przedłożonym przez Burmistrza Miasta Poręby 

projekcie uchwały budżetowej na 2025 rok wraz z uzasadnieniem. 

Przebieg wystąpienia utrwalono w wersji audio-video (nagranie od 00:34:48). 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały był omawiany na komisjach stałych 

Rady Miasta. 

Przewodnicząca zapytała czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 

Radna Jolanta Łakomska powiedziała, że dotąd zabezpieczano w budżecie na zarządzanie 

kryzysowe ok. 100 tyś zł, a obecnie jest to 50 tyś zł. Radna zapytała o przyczynę tej zmiany. 

Odpowiedzi udzieliła Skarbnik Miasta Poręba Joanna Mucha. 

(utrwalono w wersji audio-video nagranie od 00:40:59). 

Radna Jolanta Łakomska zapytała, co wchodzi w skład kwoty przeznaczonej na 

funkcjonowanie przystanków komunikacyjnych. 

Odpowiedzi udzieliła Skarbnik Miasta Poręba Joanna Mucha: w skład tej kwoty wchodzi 

obsługa przystanków, czyli mycie, drobne naprawy, konserwacja. 

Radny Jarosław Machura powiedział, że w projekcie budżetu nie znalazły się oczekiwane 

przez mieszkańców inwestycje, takie jak drogi, chodniki, parkingi. 

Skarbnik Miasta Poręba Joanna Mucha powiedziała, że budżet ma określone ramy (dział, 

rozdział, grupa) oraz załącznik inwestycyjny. Natomiast wymienione przez Radnego naprawy, 

remonty dróg opisane są w wydatkach bieżących. 

(utrwalono w wersji audio-video nagranie od 00:44:04). 

Burmistrz Miasta Poręba Ryszard Spyra dodał, że w projekcie budżetu nigdy nie zapisywano 

konkretnych ulic do remontu, natomiast wypracowane nadwyżki będą kierowane na 

najpilniejsze naprawy. Wielu remontów nie można zrealizować z uwagi na nieuregulowany 

stan prawny. 

Skarbnik Miasta Poręba Joanna Mucha zwróciła uwagę, iż inwestycje są doprecyzowane w 

załączniku nr 6 do uchwały w sprawie budżetu . Priorytetem są inwestycje, na które Gmina 

ma alokację w ZIT (Zintegrowanych Inwestycjach Terytorialnych), czyli termomodernizacje, 

remont wieży gichtowej, kanalizacja ul. Roździeńskiego i Wiejskiej . 

W związku z brakiem kolejnych pytań przystąpiono do głosowania. 
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Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Poręba na 2025 rok.  

 

Wyniki głosowania 

ZA : 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Agnieszka Ajchenlaub, Robert Bijak, Lucyna Dziechciarz, Krzysztof Hamerlik, Kamil 

Janikowski, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Paweł Mazur, Mariola Pałasz, Aleksandra 

Sadowska, Marek Wystrychowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Wioletta Drabek, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura 

NIEOBECNI (1) 

Tomasz Stefan 

Uchwała została podjęta 11 głosami ZA. (Imienny wykaz głosowania radnych stanowi 

załącznik do protokołu.) 

Rada Miasta podjęła uchwałę zapisaną pod VII/62/24 (Uchwała stanowi załącznik do 

protokołu.) 

b) Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Poręba na lata 2025-2031 

Przewodnicząca Rady poinformowała, iż głosowany będzie projekt uchwały w Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta Poręba na lata 2025-2031 oraz poprosiła o odczytanie Uchwały 

Nr 4200/VI/158/2024 VI Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w 

Katowicach z dnia 4 grudnia 2024 r. w sprawie opinii o przedłożonym przez Burmistrza 

Miasta Poręba projekcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Poręba 

na lata 2025-2031. 

Przebieg wystąpienia utrwalono w wersji audio-video (nagranie od 00:53:56). 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały był omawiany na komisjach stałych 

Rady Miasta. 

Przewodnicząca zapytała czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 

Radni nie zgłosili uwag. 

W związku z brakiem uwag przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Poręba na lata 2025-

2031.  

 

Wyniki głosowania 

ZA : 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Agnieszka Ajchenlaub, Robert Bijak, Lucyna Dziechciarz, Krzysztof Hamerlik, Kamil 

Janikowski, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Paweł Mazur, Mariola Pałasz, Aleksandra 

Sadowska, Marek Wystrychowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Wioletta Drabek, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura 

NIEOBECNI (1) 

Tomasz Stefan 

Uchwała została podjęta 11 głosami ZA. (Imienny wykaz głosowania radnych stanowi 

załącznik do protokołu.) 

Rada Miasta podjęła uchwałę zapisaną pod VII/63/24 (Uchwała stanowi załącznik do 

protokołu.) 

Głos zabrał Burmistrz Miasta Poręba Ryszard Spyra, który podziękował Pani Skarbnik Miasta 

Poręba za zaangażowanie w pracę nad budżetem Miasta. 

Przewodnicząca Rady Miasta Poręba zarządziła 5 minutową przerwę w obradach. 

Po przerwie sprawdzono quorum.4 

Zgodnie z listą obecności Przewodnicząca Elżbieta Kołodziej stwierdziła, że w obradach 

uczestniczy 14 radnych, co stanowi quorum do podejmowania prawomocnych uchwał. 

c) planów pracy Komisji Stałych Rady Miasta Poręba na I półrocze 2025 roku 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały był omawiany na komisjach stałych 

Rady Miasta. 

Przewodnicząca zapytała czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 

Radni nie zgłosili uwag. 

W związku z brakiem uwag przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały w sprawie planów pracy planów pracy Komisji Stałych Rady Miasta Poręba 

na I półrocze 2024 roku.  

 

Wyniki głosowania 

ZA : 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Agnieszka Ajchenlaub, Robert Bijak, Wioletta Drabek, Lucyna Dziechciarz, Krzysztof 



Strona 11 z 20 

 

Hamerlik, Kamil Janikowski, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Jolanta Łakomska, Jarosław 

Machura, Paweł Mazur, Mariola Pałasz, Aleksandra Sadowska, Marek Wystrychowski 

NIEOBECNI (1) 

Tomasz Stefan 

Uchwała została podjęta 14 głosami ZA. (Imienny wykaz głosowania radnych stanowi 

załącznik do protokołu.) 

Rada Miasta podjęła uchwałę zapisaną pod VII/64/24 (Uchwała stanowi załącznik do 

protokołu.) 

d) przyjęcia Gminnego programu profilaktyki rozwiązywania problemów 

alkoholowych, przeciwdziałania narkomanii z uwzględnieniem uzależnień 

behawioralnych na lata 2025-2028 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały był omawiany na komisjach stałych 

Rady Miasta. 

Przewodnicząca zapytała czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 

Radni nie zgłosili uwag. 

W związku z brakiem uwag przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego programu profilaktyki rozwiązywania 

problemów alkoholowych, przeciwdziałania narkomanii z uwzględnieniem uzależnień 

behawioralnych na lata 2025-2028.  

 

Wyniki głosowania 

ZA : 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Agnieszka Ajchenlaub, Robert Bijak, Wioletta Drabek, Lucyna Dziechciarz, Krzysztof 

Hamerlik, Kamil Janikowski, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Jolanta Łakomska, Jarosław 

Machura, Paweł Mazur, Mariola Pałasz, Aleksandra Sadowska, Marek Wystrychowski 

NIEOBECNI (1) 

Tomasz Stefan 

Uchwała została podjęta 14 głosami ZA. (Imienny wykaz głosowania radnych stanowi 

załącznik do protokołu.) 

Rada Miasta podjęła uchwałę zapisaną pod VII/65/24 (Uchwała stanowi załącznik do 

protokołu.) 
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e) zmiany uchwały nr XXXI/193/16 Rady Miasta Poręba z dnia 24 października 

2016r. w sprawie zasad sprzedaży lokali mieszkalnych stanowiących własność 

Gminy Poręba na rzecz ich najemców 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały był omawiany na komisjach stałych 

Rady Miasta. 

Przewodnicząca zapytała czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 

Radni nie zgłosili uwag. 

W związku z brakiem uwag przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXXI/193/16 Rady Miasta Poręba z dnia 24 

października 2016r. w sprawie zasad sprzedaży lokali mieszkalnych stanowiących własność 

Gminy Poręba na rzecz ich najemców.  

 

Wyniki głosowania 

ZA : 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Agnieszka Ajchenlaub, Robert Bijak, Wioletta Drabek, Lucyna Dziechciarz, Krzysztof 

Hamerlik, Kamil Janikowski, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Jolanta Łakomska, Jarosław 

Machura, Paweł Mazur, Mariola Pałasz, Aleksandra Sadowska, Marek Wystrychowski 

NIEOBECNI (1) 

Tomasz Stefan 

Uchwała została podjęta 14 głosami ZA. (Imienny wykaz głosowania radnych stanowi 

załącznik do protokołu.) 

Rada Miasta podjęła uchwałę zapisaną pod VII/66/24 (Uchwała stanowi załącznik do 

protokołu.) 

f)  zmiany uchwały nr XVIII/105/15 Rady Miasta Poręba z dnia 14 grudnia 

2015r. sprawie ustalenia wysokości stawek opłaty targowej, sposobu jej 

poboru. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały był omawiany na komisjach stałych 

Rady Miasta. 

Przewodnicząca zapytała czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 

Radni nie zgłosili uwag. 

W związku z brakiem uwag przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XVIII/105/15 Rady Miasta Poręba z dnia 14 
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grudnia 2015r. sprawie ustalenia wysokości stawek płaty targowej, sposobu jej poboru. 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 10, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Agnieszka Ajchenlaub, Robert Bijak, Lucyna Dziechciarz, Krzysztof Hamerlik, Kamil 

Janikowski, Elżbieta Kołodziej, Paweł Mazur, Mariola Pałasz, Aleksandra Sadowska, Marek 

Wystrychowski 

PRZECIW (2) 

Mariusz Kołton, Jarosław Machura 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Wioletta Drabek, Jolanta Łakomska 

NIEOBECNI (1) 

Tomasz Stefan 

Uchwała została podjęta 10 głosami ZA. (Imienny wykaz głosowania radnych stanowi 

załącznik do protokołu.) 

Rada Miasta podjęła uchwałę zapisaną pod VII/67/24 (Uchwała stanowi załącznik do 

protokołu.) 

g) zmiany Uchwały nr VI/58/24 Rady Miasta Poręba z dnia 25 listopada 2024 

roku w sprawie zwolnień w podatku od nieruchomości 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że temat był omawiany na komisjach stałych Rady 

Miasta, natomiast projekt uchwały został wysłany radnym w dniu 13.12.2024r. 

Przewodnicząca zapytała czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 

Radni nie zgłosili uwag. 

W związku z brakiem uwag przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr VI/58/24 Rady Miasta Poręba z dnia 25 

listopada 2024 roku w sprawie zwolnień w podatku od nieruchomości.  

 

Wyniki głosowania 

ZA : 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Agnieszka Ajchenlaub, Robert Bijak, Wioletta Drabek, Lucyna Dziechciarz, Krzysztof 

Hamerlik, Kamil Janikowski, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Jolanta Łakomska, Jarosław 

Machura, Paweł Mazur, Mariola Pałasz, Aleksandra Sadowska, Marek Wystrychowski 
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NIEOBECNI (1) 

Tomasz Stefan 

Uchwała została podjęta 14 głosami ZA. (Imienny wykaz głosowania radnych stanowi 

załącznik do protokołu.) 

Rada Miasta podjęła uchwałę zapisaną pod VII/68/24 (Uchwała stanowi załącznik do 

protokołu.) 

h) wyboru opiekuna Młodzieżowej Rady Miasta Poręba 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że temat był omawiany na komisjach stałych Rady 

Miasta, natomiast projekt uchwały został wysłany radnym w dniu 13.12.2024r. 

Przewodnicząca zapytała czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 

Radni nie zgłosili uwag. 

W związku z brakiem uwag przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały w sprawie wyboru opiekuna Młodzieżowej Rady Miasta Poręba.  

 

Wyniki głosowania 

ZA : 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Agnieszka Ajchenlaub, Robert Bijak, Wioletta Drabek, Lucyna Dziechciarz, Krzysztof 

Hamerlik, Kamil Janikowski, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Jolanta Łakomska, Jarosław 

Machura, Paweł Mazur, Mariola Pałasz, Aleksandra Sadowska, Marek Wystrychowski 

NIEOBECNI (1) 

Tomasz Stefan 

Uchwała została podjęta 14 głosami ZA. (Imienny wykaz głosowania radnych stanowi 

załącznik do protokołu.) 

Rada Miasta podjęła uchwałę zapisaną pod VII/69/24 (Uchwała stanowi załącznik do 

protokołu.) 

i) wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowymi dzierżawcami kolejnych 

umów dzierżawy 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że temat był omawiany na komisjach stałych Rady 

Miasta, natomiast projekt uchwały został wysłany radnym w dniu 13.12.2024r. 

Przewodnicząca zapytała czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 

Radni nie zgłosili uwag. 
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W związku z brakiem uwag przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowymi dzierżawcami 

kolejnych umów dzierżawy.  

 

Wyniki głosowania 

ZA : 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Agnieszka Ajchenlaub, Robert Bijak, Wioletta Drabek, Lucyna Dziechciarz, Krzysztof 

Hamerlik, Kamil Janikowski, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Jolanta Łakomska, Jarosław 

Machura, Paweł Mazur, Mariola Pałasz, Aleksandra Sadowska, Marek Wystrychowski 

NIEOBECNI (1) 

Tomasz Stefan 

Uchwała została podjęta 14 głosami ZA. (Imienny wykaz głosowania radnych stanowi 

załącznik do protokołu.) 

Rada Miasta podjęła uchwałę zapisaną pod VII/70/24 (Uchwała stanowi załącznik do 

protokołu.) 

j) wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowymi najemcami kolejnych umów 

najmu 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały został wysłany radnym w dniu 

13.12.2024r. 

Kierownik Referatu Nieruchomości i Gospodarki Komunalnej Kamil Kowalik omówił projekt 

uchwały. 

Przewodnicząca zapytała czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 

Radni nie zgłosili uwag. 

W związku z brakiem uwag przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowymi najemcami 

kolejnych umów najmu.  

 

Wyniki głosowania 

ZA : 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Agnieszka Ajchenlaub, Robert Bijak, Wioletta Drabek, Lucyna Dziechciarz, Krzysztof 
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Hamerlik, Kamil Janikowski, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Jolanta Łakomska, Jarosław 

Machura, Paweł Mazur, Mariola Pałasz, Aleksandra Sadowska, Marek Wystrychowski 

NIEOBECNI (1) 

Tomasz Stefan 

Uchwała została podjęta 14 głosami ZA. (Imienny wykaz głosowania radnych stanowi 

załącznik do protokołu.) 

Rada Miasta podjęła uchwałę zapisaną pod VII/71/24 (Uchwała stanowi załącznik do 

protokołu.) 

k) zmian w budżecie Miasta Poręba na 2024 rok 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że temat był omawiany przez Skarbnika Miasta Poręba 

na komisjach stałych Rady Miasta, natomiast projekt uchwały został wysłany radnym w dniu 

13.12.2024r. 

Przewodnicząca zapytała czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 

Radni nie zgłosili uwag. 

W związku z brakiem uwag przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Poręba na 2024 rok.  

 

Wyniki głosowania 

ZA : 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Agnieszka Ajchenlaub, Robert Bijak, Lucyna Dziechciarz, Krzysztof Hamerlik, Kamil 

Janikowski, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Paweł Mazur, Mariola Pałasz, Aleksandra 

Sadowska, Marek Wystrychowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Wioletta Drabek, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura 

NIEOBECNI (1) 

Tomasz Stefan 

Uchwała została podjęta 11 głosami ZA. (Imienny wykaz głosowania radnych stanowi 

załącznik do protokołu.) 

Rada Miasta podjęła uchwałę zapisaną pod VII/72/24 (Uchwała stanowi załącznik do 

protokołu.) 

l) ustalenia wykazu wydatków niewygasających z upływem roku budżetowego 

2024 oraz ustalenia planu finansowego tych wydatków 
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Przewodnicząca Rady poinformowała, że temat był omawiany przez Skarbnika Miasta Poręba 

na komisjach stałych Rady Miasta, natomiast projekt uchwały został wysłany radnym w dniu 

13.12.2024r. 

Przewodnicząca zapytała czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 

Radni nie zgłosili uwag. 

W związku z brakiem uwag przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków niewygasających z upływem roku 

budżetowego 2024 oraz ustalenia planu finansowego tych wydatków.  

 

Wyniki głosowania 

ZA : 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Agnieszka Ajchenlaub, Robert Bijak, Wioletta Drabek, Lucyna Dziechciarz, Krzysztof 

Hamerlik, Kamil Janikowski, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Jolanta Łakomska, Jarosław 

Machura, Paweł Mazur, Mariola Pałasz, Aleksandra Sadowska, Marek Wystrychowski 

NIEOBECNI (1) 

Tomasz Stefan 

Uchwała została podjęta 14 głosami ZA. (Imienny wykaz głosowania radnych stanowi 

załącznik do protokołu.) 

Rada Miasta podjęła uchwałę zapisaną pod VII/73/24 (Uchwała stanowi załącznik do 

protokołu.) 

5. Interpelacje Radnych i zapytania Mieszkańców 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Kołodziej poprosiła radnych o przedstawienie swoich 

interpelacji i zapytań.  

Interpelację przedstawili: 

1. Radny Jarosław Machura w sprawie: sprzedaży działek na tzw. Osiedlu na Stoku, 
zamontowania w pomieszczeniu przy Filii MBP w Niwkach kuchenki oraz lodówki oraz 
w sprawie przeznaczenia środków pochodzących z podatków z tytułu gazociągu 
przechodzącego przez Niwki . 
(utrwalono w wersji audio-video nagranie od 01:23:22); 

2. Radna Wioletta Drabek w sprawie studzienki kanalizacyjnej znajdującej się przy 
wyjeździe z ul. Dzielnej na ul. Wojska Polskiego. 
(utrwalono w wersji audio-video nagranie od 01:24:33). 
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Przewodnicząca Rady poinformowała, aby interpelacje przekazać drogą elektroniczną na 

adres mailowy Biura Rady Miasta, natomiast wersję papierową złożyć w siedzibie Urzędu 

Miasta Poręba. 

6. Sprawy różne 

Przewodnicząca Elżbieta Kołodziej przedstawiła korespondencję, jaka wpłynęła do Rady 

Miasta: 

W dniu 2 grudnia 2024 roku: 

- wpłynęło pismo o sygn. RKPE 4364 – Uchwała Nr VIII/70/24 Rady Miasta Knurów z dnia 20 

listopada 2024 roku w sprawie poparcia apelu Rady Miasta Rybnika wyrażonego w formie 

Uchwały Nr 69/VI/24 z dnia 26 września 2024 roku dotyczącej wystąpienia do Prezesa Rady 

Ministrów w sprawie sprzeciwu wobec planów przedwczesnego zamknięcia Elektrowni 

Rybnik. 

W dniu 9 grudnia 2024 roku: 

- wpłynęło pismo o sygn. RKPE 4451 w sprawie Uchwały Nr IX/53/24 Rady Miejskiej w 

Bukownie z dnia 29 października 2024 roku w sprawie wystąpienia z apelem do Ministerstwa 

Rolnictwa i Rozwoju Wsi oraz Ministerstwa Klimatu i Środowiska o podjęcie działań 

zmierzających do zmian legislacyjnych mających na celu rozwiązanie problemu 

zwiększającej się populacji dzików. 

W dniu 10 grudnia 2024 roku: 

- wpłynęło pismo od Rady Seniorów Miasta Poręba (sygn. RKP 3216) w sprawie prośby o 

przedłużenie linii autobusowej; 

- wpłynęło pismo ze Śląskiego Urzędu Wojewódzkiego z dnia 09.12.2024 r. (sygn. RKPE 

4470) w sprawie przyjmowania i załatwiania skarg i wniosków. 

KOMUNIKATY: 

Posiedzenia Komisji Termin Godzina Tryb/Miejsce 

Komisja Rewizyjna 20.01.2025 

(poniedziałek) 

09:00 MOK w Porębie – sala nr 28 

Komisja Oświaty, Kultury, 

Zdrowia i Opieki Społecznej 

20.01.2025 

(poniedziałek) 

13:00 MOK w Porębie – sala nr 28 

Komisja Gospodarki i Ochrony 

Środowiska 

21.01.2025 

(wtorek) 

13:00 MOK w Porębie – sala nr 28 
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Komisja Skarg, Wniosków i 

Petycji 

23.01.2025 

(czwartek) 

09:00 MOK w Porębie – sala nr 28 

Sesja Rady Miasta  27.01.2025 

(poniedziałek) 

09:00 MOK w Porębie – sala 

konferencyjna 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała o pozytywnej opinii Komisji Heraldycznej dotyczącej 

herbu Poręby oraz planowanym rozpoczęciem prac nad zmianą Statutu Miasta Poręba. 

Burmistrz Miasta Poręba omówił następujące tematy: 

• Przekazanie środków w kwocie 1,2 mln zł. z Rządowego Programu Rozwoju 

Mieszkalnictwa na inwestycję związaną z budową obiektu przez SIM Zagłębie Sp. z 

o.o.; 

• Uregulowanie rzeki Czarnej Przemszy: gruntowne wyczyszczenie koryta, wykoszenie 

(od mostu w centrum miasta do końca zbiornika nr II) przez Wody Polskie  -

podziękowanie dla Dyrektora Wydziału Zarządzania Kryzysowego przy Wojewodzie 

Śląskim Grzegorza Muchy za działanie w tej sprawie; 

• Rozmowy z Dyrektorem Zakładu Karnego w Wojkowicach w sprawie możliwości 

korzystania przez Gminę z nieodpłatnej pracy osób osadzonych w zakładzie w 

oddziale zewnętrznym w Ciągowicach; 

• Rozmowy z Panią Dyrektor Zespołu Szkół w Porębie oraz Komendantem Straży 

Granicznej w Sosnowcu w sprawie możliwości utworzenia klasy mundurowej straży 

granicznej w Zespole Szkół. 

Burmistrz Miasta Poręba Ryszard Spyra podziękował za współpracę oraz złożył życzenia z 

okazji zbliżających się Świąt Bożego Narodzenia. 

Przewodnicząca Rady Miasta również złożyła życzenia świąteczne. 

Radna Jolanta Łakomska zapytała, czy w tym roku będzie oświetlona choinka przy placu 

zabaw na Kierszuli. 

Burmistrz Miasta Poręba Ryszard Spyra odpowiedział, że tak. 

7. Zamknięcie sesji 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Kołodziej – wobec wyczerpania punktów porządku 

obrad – zamknęła obrady VII sesji Rady Miasta Poręba IX kadencji. 

Przewodnicząca Rady Miasta Poręba 

 

Elżbieta Kołodziej 
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Protokolantka: 

Anna Winczakiewicz 

Biuro Obsługi Rady Miasta 

Wszystkie głosowania przeprowadzone zostały za pomocą systemu eSesja. 

Wszystkie załączniki do protokołu są załącznikami w formie papierowej i znajdują się 

w Biurze Obsługi Rady wraz z protokołem. 

Przebieg sesji utrwalono w wersji audio-video: 

https://esesja.tv/transmisja/61426/nagranie.htm 


